
 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 23. november 
2010 

  

Til stede: Viggo, Bent, Lena, Britta, Henrik 

Afbud fra: Kasper og Birgit 

  
  
  Tekst Ansv. 
  Viggo bød velkommen, og havde følgende dagsorden til mødet: 

  
Dagsorden: 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
2. Indgået post og henvendelser til bestyrelsen. 
3. Økonomi - ser alt fint ud? 
4. Gennemgang af opgavelisten. 
5. Mere om fællesarealerne: Legepladsen, blomsterbedene samt 
boldbanen. 
6. Første tilløb til generalforsamlingen, herunder fastsættelse af 
dato. 
7. Eventuelt. 
  

  

Pkt. 1 Referat fra sidste bestyrelsesmøde d. 14.9.2010 blev godkendt. 
  

  

Pkt. 2 Indgående post: 
  
Jf. opgavelisten fra sidste møde, er der indhentet tilbud fra andre 
udbydere af snerydning. Der var ingen besparelse at hente, så vi 
fortsætter med samme firma. 
  
Der har været flere henvendelser fra grundejere angående upassende 
køretøjer på fælles p-arealer. VP har svaret, at der fortsat arbejdes 
på sagen. 
  
LRA har modtaget brev fra PL, der havde enkelte rettelser til vores 
medlemsliste. 
  

  
  
  
  

Pkt. 3 Alt kontingent er indbetalt vedr. 2010. Ligeledes har Rytterhusene 
indbetalt deres andel vedr. boldbanen. 
  

  

Pkt. 4 Gennemgang af opgavelisten: 
  
Jf. 1 – Intet nyt 
  
Jf. 2 – Alle går i tænkeboks for emne til evt. indslag til 
Generalforsamlingen. 
  
Jf. 3 – Nye ben til bænk er langt om længe leveret (8 ugers 
leveringstid fra leverandør). Nye ben monteres, når vejret er til det. 
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Jf. 4 – BP havde pris på evt. chikane vedr. nr. 128/130, DKK 
15.000,-. Alt for dyrt, ift. behovet. VP giver besked til de 
nærliggende huse. Grundejerne er dog altid velkommen til at stille 
forslaget til generalforsamlingen. 
  
Jf. 5 – Tekst omformuleret, idet mellemste afsnit kortes ned til 
"Børns ophold på legepladsen er altid på forældrenes ansvar." og 
sidste afsnit startes således "Vi opfordrer til, at der vises hensyn til 
de omkringboende, og at affald ikke efterlades på legepladsen" 
  
Jf. 6 – Intet nyt 
  
Jf. 7 – VP har talt med Parcelhusejernes Landsforening vedr. 
muligheder i forhold til problemer med parkering. Der er ikke så 
meget vi kan gøre, andet end at informere. VP har talt med de 
involverede grundejere, og nu er ét af køretøjerne væk, ét andet er 
på vej væk. BP ligger info ud på hjemmesiden, hvor vi oplyser om 
mulighed for opmagasinering. 
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Pkt. 5 Flis er lagt ud på bedene. 
  
Målene bliver stående vinteren over. Dog skal de fjernes til 
Nytårsaften. 

  

Pkt. 6 Forslag til dato for generalforsamling 2011 blev besluttet til 
21.3.2011. VP undersøger pris for leje af lokale på Ølsted Kro. 

  
VP 

Pkt. 7 Næste møde: 18. januar 2011 kl. 19, hos Bent. 
  
Bent indhenter priser på græsslåning til næste møde. 

ALLE 

 


